
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 5. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 36
Vil ministeren uddybe, hvor meget det ifølge Forsvarsministeriets Ejendomsstyrelse årligt 
vil koste at udbedre de i de foregående spørgsmål nævnte problemer, fejl og mangler nu 
og de kommende år samt vurdere, om der med forsvarsaftalen, delforlig og seneste aku
tpakke for 2024 er afsat de nødvendige midler til genopretning af Forsvarets fundament 
på ejendomsområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Claus Jørgensen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på claus.joergensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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